
Tsiad, Üyelerini Dinliyor
thi – Pandemi döneminin başından
bugüne  üyelerinin  ticari  sorun
ve çözüm önerilerini yetkililere
ulaştırma çabası içerisinde olan
Trabzon Sanayici ve İş İnsanları
Derneği  Yönetim  Kurulu
çalışmalarını,  telekonferans
yöntemiyle  gerçekleştirdiği,
sektörel  toplantılarla
sürdürüyor.  Dernek  üyeleri  ile
gerçekleştirilen  sektör
toplantılarının  faydasına

değinen  TrabzonSİAD  Başkanı  Sırrı  Eren  “Üyelerimizle
gerçekleştirdiğimiz  bu  tür  toplantılar  salgının  sektörlerde
yarattığı ortak sorunları değerlendirmek, sürecin devam ediyor
olması sebebi ile çözüm bekleyen sorunları tespit etmek adına
oldukça  önemli  ve  faydalı  oluyor.  Tüm  üyelerimiz  ile
gerçekleştirme  arzusunda  olduğumuz,  pandemi  önlemleri
çerçevesinde  telekonferans  yöntemi  ile  sürdürdüğümüz
çalışmalarımızda  öncelikle  süreçten  çok  olumsuz  etkilenen
hizmet sektöründe kafe, restoran işletmesi sahibi üyelerimiz,
sigorta  şirketlerimiz,  hukuk  ve  danışmanlık  hizmeti  veren
üyelerimizle  bir  araya  geldik.  Önümüzdeki  günlerde  diğer
sektörlerdeki üyelerimizle de ayrı ayrı buluşacağız. Pandemi
sürecinin başından beri üyelerimizden gelen talep ve önerileri
yetkililere iletme gayretinde olduk. Bilindiği üzere sürecin
başında restoranlar ve masa hizmeti veren işletmeler kapanmak
zorunda  kaldı.  Salgın  sebebiyle  gerçekleşen  Sgk,  vergi
ertelemeleri  önümüzdeki  dönemde  müesseselerin  giderlerine
eklenecek. Fakat devam eden bir salgın var.

PANDEMİNİN DEVAM ETTİĞİ GÖZ ÖNÜNE ALINMALI

Pandemiye  imkanlar  dahilinde  pansuman  olarak  sunulan
desteklerin pandemi bitmeden ödenmeye başlanması iş alemini
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daha da zorlayacaktır. Bu sebeple pandeminin devam ettiği göz
önüne alınarak süreç sonuna kadar firmaların ödemelerine yeni
ertelemeler,yeni yapılandırmalar getirilmesi üyelerimizin ve
tüm  iş  dünyasının  beklentisidir.  Normalleşmenin  oluşmadığı
ortamda eski cirolarına ulaşamamış işletmelerin özellikle de
kış mevsiminin geleceği düşünüldüğünde ertelenmiş borçlarını
karşılaması zor olacaktır. Bu anlamda devletimizin,başta Sgk
ve vergi ertelemeleri olmak üzere, bugüne kadar yapmış olduğu
yapılandırmaları  pandemi  sürecinin  sonu  görülene  kadar
ertelemesi  talep  edilmektedir.  Trabzon  Sanayici  ve  İş
İnsanları Derneği yönetim kurulu olarak önümüzdeki günlerde
üyelerimizle  sektör  sektör  buluşmayı  sürdüreceğiz.  Bugüne
kadar açıklanan destekler için hükümetimize teşekkürlerimizi
arz ederiz. Talep etmeyi sürdürmemiz gereken, STK’ların önem
kazandığı,“bir elin nesi var iki elin sesi var” mantığı ile
elbirliği  içerisinde  hareket  etmemiz  gereken  günler
yaşamaktayız.  Üyelerimizden  de  talebimiz  bizlerle  iletişim
halinde olmaları, sorun ve çözüm önerilerini paylaşmalarıdır.
Bu sürecin sonuna kadar sağlığı da elden bırakmamalı maske
mesafe  temizlik  kuralına  uymayı  sürdürmeliyiz.”şeklinde
konuştu.


